

# Proclamation

**Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc.**  
**Sudbury CAREs Car Show**  
**August 6, 2023**

**WHEREAS** a group of automotive enthusiasts came together in 1991 to form the SUDBURY CLASSIC CRUISERS CAR CLUB INC., an organization to promote an appreciation for antique and collector cars and trucks and use them for the purpose of raising funds to support local charities benefitting our community through an annual exhibition held the Civic Weekend in August; and

**WHEREAS** The Sudbury Classic Cruisers Car Club have been raising funds over the last 31 years, totalling over \$200,000 donated to numerous local charities over the years as well as contributing to the local tourism industry; and

**WHEREAS** in their endeavours to raise the funds for charity, The Sudbury Classic Cruisers Car Club have also purchased and restored, through hundreds of hours of volunteer labour, several antique vehicles which were raffled off with all proceeds going to local charities such as the Northern Cancer Foundation, the Sudbury Food Bank, Sam Bruno P.E.T. Scan, the Elgin Street Mission, the Children's Food Bank, the MCTV Children's Telethon and many others; and

**WHEREAS** car, motorcycle and snow machine enthusiasts come from all over Ontario and as far as Michigan to attend the event annually and donate funds to help support local charities; and

**WHEREAS** this year they have teamed up with Pass It On Undercoating Inc. to host the same show with a new name "Sudbury CAREs Motorsport Expo" to raise funds to support the Sudbury Food Bank and the NEO Kids; and

**WHEREAS** funds raised by local organizations such as the Sudbury CAREs Motorsport Expo provide constant support to local charities who greatly benefit from their donations.

**THEREFORE**, I, Paul Lefebvre, Mayor of the City of Greater Sudbury, do hereby proclaim, in recognition of the Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc.'s, charitable efforts, the first Sunday in August will be named as Community Charity Fund Raising Awareness Day.

Dates at Greater Sudbury this 6<sup>th</sup> day of August 2023.

**Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc.**  
**Exposition de véhicules « Sudbury CAREs »**  
**Le 6 août, 2023**

**ATTENDU QU'**un groupe de passionnés d'automobiles se sont rassemblés en 1991 pour former le SUDBURY CLASSIC CRUISERS CAR CLUB INC., organisme favorisant l'appréciation de voitures et de camions anciens et de collection et les mettant à profit afin de lever des fonds pour appuyer les œuvres locales de bienfaisance de la communauté dans le cadre d'une exposition annuelle lors du week-end du Congé civique en août; et

**ATTENDU QUE**, depuis 31 ans, le Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc. a amassé des fonds totalisant plus de 200 000 \$ qu'il a remis au fil des ans à de nombreuses œuvres caritatives et bonnes causes tout en contribuant à l'industrie locale de tourisme; et

**ATTENDU QUE**, dans le cadre de ses initiatives de levée de fonds charitables, le Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc., grâce à des centaines d'heures de travail bénévole, a acheté et restauré plusieurs véhicules anciens qui ont fait l'objet de tirages dont tous les profits ont été remis à des organismes locaux de bienfaisance, tels que la Fondation du Nord en oncologie, la Banque alimentaire de Sudbury, le scanner de TEP Sam Bruno, l'Elgin Street Mission, la Banque alimentaire pour enfants, le téléthon de MCTV, et beaucoup d'autres; et

**ATTENDU QUE** des amateurs de véhicule, de motocyclette et de motoneige de partout en Ontario et d'aussi loin que le Michigan participent à l'activité tous les ans et contribuent des fonds pour appuyer les œuvres charitables locales; et

**ATTENDU QUE**, cette année, le Club s'est allié à *Pass It On Undercoating* pour présenter le même événement sous un nom nouveau, « Sudbury CAREs Motorsport Expo », qui recueillera des fonds pour appuyer la Banque alimentaire de Sudbury et Enfants NEO - Centre de traitement pour enfants; et

**ATTENDU QUE** les fonds amassés par des organismes et événements locaux, comme la Sudbury CAREs Motorsport Expo, apportent un soutien constant aux œuvres de bienfaisance locale qui profitent énormément des dons.

**PAR CONSÉQUENT**, je, Paul Lefebvre, maire de la Ville du Grand Sudbury, proclame que, pour reconnaître les efforts de bienfaisance du Sudbury Classic Cruisers Car Club Inc., le premier dimanche d'août sera reconnu comme la Journée de sensibilisation à la collecte de fonds de bienfaisance.

Faite au Grand Sudbury, ce 6<sup>e</sup> jour d'août 2023.



**Paul Lefebvre**  
Mayor | Maire